
Zápis ze zasedáńı KR dne 18. 3. 2016

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Matej Lieskovský (ML), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Antońın Teichmann
(AT)
Hosté: Jana Provazńıková (JP)
Omluveni: Dávid Štrbka

Zasedáńı bylo zahájeno v 9:00.

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Posilovna
2. Světla v podjezdu
3. Tabule do Malé klubovny
4. Pračky
5. Různé

1 Posilovna

KR plánuje vypracovat plakát do posilovny, který bude připomı́nat nejd̊uležitěǰśı pravidla. Návštěvńıci
často porušuj́ı řád, mj. t́ım že nepouž́ıvaj́ı ručńık jako hygienickou podložku mezi pot́ıćı se části těla
a cvičebńı náčińı nebo chod́ı do posilovny v pantofĺıch či naboso. AT se hláśı k výrobě plakátu.

Dne 17. 3. došlo k incidentu, že v posilovně bylo v́ıce než osm osob, pr̊ukazy na vrátnici přitom
zanechalo pouze několik z nich. Posléze vyplynulo, že většina návštěvńık̊u byla tvořena studenty
Erasmu, kteř́ı sice měli posilovaćı pr̊ukazy, ale v době kdy je chtěli odevzdat nebyl na vrátnici B
př́ıtomen vrátný.

JP informuje, že posilovaćı pr̊ukaz si již nechalo vydat v́ıce než 100 ubytovaných.
JM upozorňuje na to, že v některých př́ıpadech vrátný upozornil studenty na to, aby si nechodili

p̊ujčovat posilovnu mezi šestou a sedmou hodinou ranńı s t́ım, že prob́ıhá předáńı služby. JP kon-
statuje, že to neńı v pořádku, předáváńı služby netrvá takto dlouho a v př́ıpadě, že k tomu dojde
znovu, prośı o nahlášeńı jména př́ıslušného vrátného. Zároveň ale upozorňuje, že vrátńı z budovy B
během dne chod́ı po opravách v budově a proto nejsou vždy př́ıtomni na vrátnici a muśı se tak na
ně čekat.

JM dává k zamyšleńı, zda by nebylo vhodné přesunout kĺıče od posilovny na vrátnici A, kde je
služba zajǐstěna nepřetržitě.

AT se hláśı k přeložeńı řádu posilovny do angličtiny.
JP informuje, že př́ı̌st́ı týden doraźı krosový eliptický trenažér. JM poṕı̌se činky a osy akrylátovým

fixem, aby bylo na prvńı pohled zřejmé, kolik jednotlivé kusy váž́ı, bez jejich odeb́ıráńı ze stojanu a
zašle vedoućı návrh na daľśı věci, které KR navrhuje zakoupit.

2 Světla v podjezdu

AT zmiňuje, že podjezd pod kolej́ı neńı osvětlen, což čińı problémy předevš́ım proj́ıžděj́ıćım cyklist̊um.
JP zkonzultuje možné osvětleńı s vedoućım údržby.
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3 Tabule do Malé klubovny

PP připomı́ná žádost KR o zakoupeńı tabule na fixy do Malé klubovny. JP s návrhem souhlaśı a
žádá KR o výběr konkrétńı tabule a jej́ıho umı́stěńı.

4 Pračky

ML uvád́ı, že mu bylo minulý týden na vrátnici A řečeno, že polovina praček je rozbitá a je rozbitá již
týden v kuse. Ptá se, zda je to pravda a zda s t́ım lze něco dělat. JP odpov́ıdá, že po objednáńı přijede
opravář cca za týden, lh̊utu tedy výrazně zkrátit nelze. Opravář jezd́ı asi jednou do měśıce, pr̊uměrně
oprav́ı čtyři pračky. Některé pračky se rozb́ıj́ı kv̊uli pokročilému věku, obvykle však problém zp̊usob́ı
neopatrná manipulace. Nejčastěǰśımi problémy jsou spuštěńı pračky bez uzavřeńı dv́ı̌rek bubnu a
násilné otev́ıráńı pračky před ukončeńım praćıho programu.

Studenti Erasmu si často nechávaj́ı pračky p̊ujčené dlouhou dobu, byla zaznamenána i záp̊ujčka
na dva dny, problém se i přes upozorněńı opakuje. KR se táže, jestli je pak těmto student̊um účtována
plná cena za dobu, kdy měli pračku p̊ujčenou. JP odpov́ıdá, že je jim účtována cena za část této doby,
nikoliv za celou (za dva dny např. 240 Kč). KR navrhuje, aby těmto student̊um vrátńı při p̊ujčováńı
kĺıč̊u zd̊urazňovali, že je maj́ı vrátit co nejdř́ıve a pokud si nechaj́ı pračku p̊ujčenou dlouho, naúčtovat
jim plnou cenu.

5 Wifi

PP se ptá na to, kdy se plánuje ve společných prostorách zavést Wifi. JP odpov́ıdá, že zat́ım se
Wifi zavád́ı na dvou zkušebńıch kolej́ıch, u nás zat́ım neńı v plánu. Je zmı́něn problém s připojeńım
student̊u (předevš́ım zahraničńıch), kteř́ı maj́ı př́ıstroje bez Ethernetové zásuvky.

JM navrhuje oslovit MFF s prosbou o technickou podporu student̊u, kteř́ı maj́ı př́ıstroje nepod-
poruj́ıćı Ethernet. Tato podpora by sestávala z několika krok̊u:

• Změny předpis̊u zakazuj́ıćıch nepř́ımo provozováńı Wifi router̊u na koleji (nebo alespoň zjed-
nodušeńı procesu udělováńı výjimek).

• Vybráńı Wifi routeru, který umožńı autentizaci proti KolejNETu správou śıtě.
• Pomoc správy śıtě s konfiguraćı tohoto routeru.

Proces by pak fungoval tak, že zájemce o Wifi přijde za správou śıtě, kouṕı si na vlastńı náklady
router, který mu tato doporuč́ı a bud’ jej nakonfiguruje sám, nebo požádá správu śıtě o pomoc s
konfiguraćı.

Dále by bylo vhodné zavést Eduroam ve studovně a v malé i velké klubovně.
JP slibuje přednést tento návrh ředitelstv́ı KaM, které pak př́ıpadně oslov́ı MFF UK.
Dále byla zmı́něna problematika zavedeńı Wifi pro hosty ve veřejných prostorách koleje (předevš́ım

vestibulech). Pro KR neńı toto připojeńı prioritou, jelikož se netýká student̊u a zřejmě jej nebude
možno realizovat po infrastruktuře MFF. KR nicméně doporučila KaM, aby se otázkou zř́ızeńı
připojeńı k internetu pro hosty zabývala.

6 Různé

1. Výměna světel – studenti hodnot́ı pozitivně výměnu světel na 11. až 13. patře budovy B za
LED osvětleńı. Výhledově se uvažuje o zavedeńı těchto světel i na daľśıch kolej́ıch.

2. JM oznamuje, že předal ML agendu ohledně koláren. ML oznamuje, že kolárna A9 má již nového
správce, vyráb́ı se kopie kĺıč̊u a brzy bude v provozu. Sháńı se správce kolárny A13. Kĺıče od
nově zř́ızené kolárny B12 si správce vyzvedne tento týden. Změny zašle JM ke zveřejněńı na
webu KR.
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3. PP se ptá, jestli je něco nového ohledně výstavby FHS. JP odpov́ıdá, že se připravuje předáńı
Menzy (budovy C). Je možné, že stavebńı práce započnou už v létě 2016, zat́ım ale neńı nic
jisté.

4. JP oznamuje, že se dohodla s organizaćı Rekola na vytvořeńı Rekola friendly pointu u koleje
(před vrátnićı budovy A).

Zasedáńı bylo ukončeno v 9:46.
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